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موافقانومخالفانمحمدبناچهمیگویند؟
تیم ملی کشتی فرنگی در 
حالــی با دو نقره و یک برنز و 
تیمی  چهارمی  عنوان  کسب 
به کار خــود پایان داد که بار 
دیگر صدای اعتراض مخالفان 

بنا بلند شده است.
به گزارش »ورزش ســه«، 
نتایج المپیــک توکیو و البته 
بیشتر از آن درخشش فرنگی کاران در مسابقات جهانی 2021 سطح توقعات از 
محمد بنا و تیمش را حسابی بالا برده بود؛ تا حدی که خیلی ها تصور می کردند 
در غیاب روسیه، ایران کاندیدای اصلی قهرمانی در مسابقات جهانی 2022 بلگراد 

خواهد بود. 
محمد بنا هم تیمش را با ترکیبی نســبتا مشــابه با سال قبل که یک نتیجه 
تاریخی را با 4 طلا و 2 برنز کسب کرده بودند، راهی بلگراد کرد، اما از همان روز 
اول هیچ چیز خوب پیش نرفت؛ تا اینکه در نهایت محمدرضا گرایی امید اصلی 
کسب مدال طلا هم به شکل ناباورانه ای در فینال باخت و نقره ای شد. البته که 
امین میرزازاده هم در سنگین وزن فقط به خاطر اینکه در تایم دوم اخطار گرفته 

بود، نتیجه را به رقیب ترکیه ای واگذار کرد. 
ناکامی در 7 وزن برای کســب مدال و ماندن در حســرت طلا در بلگراد و از 
دست دادن شانس رفتن روی سکوی تیمی در کنار اینکه علی ارسلان با پرچم 
تیم ملی صربستان در این رقابت ها طلایی شد؛ همه و همه باعث شده تا انتقاداتی 

به سوی آقای خاص کشتی ایران روانه شود. 
حالا که بار دیگر امکان استعفای محمد بنا در بازگشت از مسابقات و به خاطر 
انتقادات به نظر محتمل می رسد و منتقدانش هم خواهان برکناری او هستند، بد 
نیست نگاهی به نظر موافقان و مخالفان سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی بیاندازیم.

رنگرز: در ایران مربی در حد بنا نداریم
حسن رنگرز، قهرمان سابق جهان: به عنوان عضو کوچکی از جامعه بزرگ 
کشــتی، قطعا با برکناری بنا مخالفم چرا که بنا مربی شایسته ای است و همین 
الان یکی از بهترین مربیان جهان اســت. با صراحت می گویم ما در داخل ایران 
هیچ مربی در اندازه محمد بنا نداریم، ضمن اینکه کادر فنی او نیز با آمدن جوانان 
شایسته ای مثل طالب نعمت پور، عادل بالی تبار و قیطاسی تقویت شده است و بنا 
در حال کادرســازی است. با کنار گذاشتن بنا قطعا مخالفم و تاکید می کنم او و 

کادرش باید تا المپیک پاریس حمایت شوند.
بیابانگرد: نباید یک شخص تصمیم گیرنده باشد

افشین بیابانگرد، دارنده مدال برنز جهان: اگر برای این مسابقات به هر 
نحــوی هر نفــری را انتخاب می کردیم آیا نتیجه بدتر از این می شــد؟ با وجود 
کشورهایی که در این رقابت ها حاضر شدند اگر با انتخابی نفرات اعزام می شدند، 
فکر نکنم نتیجــه بدتری می گرفتیم. اولین موضوع مهم این اســت که چرخه 
انتخابی را رعایت کنیم و به یک شــخص یا یک ایده بســنده نکنیم. خیلی از 
سالن های کشتی خالی شده است. ما قهرمانانی داریم که شاید نفر سوم یا چهارم 
هســتند اما ممارســت ندارند و حاضر نیستند 4 یا ۵ ســال تلاش  کنند که به 
دوبنده تیم ملی برســند. وقتی اجازه و فرصتی به آن ها داده نمی شود کشتی را 

رها می کنند و می روند.
لرستانی: بنا باید برود تا روحیه اش عوض شود!

علیرضا لرستانی، پیشکسوت کشتی: سرمربی تیم ملی خسته شده بود. 
او سال گذشته هم گفت نمی خواهم ادامه بدهم اما به هر شکل به کار ادامه داد. 
باید قبول کنیم که بنا ۶4 یا ۶۵ ســال ســن دارد و هر کسی هم جای او باشد 
خســته می شود. او با وجود خانواده و فرزند، حضور دائم در اردوها برایش سخت 

است و باید برود تا روحیه اش عوض شود.
وزیر ورزش: من کارشناس کشتی نیستم!

حمید سجادی: من شــخصاً کارشناس کشتی نیســتم کــه ارزیابی کنم. 
منتظریم که کارشناســان کشتی و خود فدراســیون تحلیل و دلایل و سخنان 
خود را بیان کنند. برای همان ســه مدالی که به دســت آمد هم خسته نباشید 
می گوییم. خانواده ورزش و اهالی کشــتی دوست داشتند که مدال طلا هم بین 
مدال ها باشــد اما فکر می کنم که حتماً قضاوت و کارشناسی و تحلیل به عهده 

کارشناسان امر است.
اسفندیاری فر: بنا کارنامه بدی ندارد

مهرزاد اسفندیاری فر، مربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی: گاهی اوقات 
انتخاب هــای او خوب جواب می دهد اما گاهی خیر؛ مثلا به علی ارســلان حتی 
اعتقاد نداشت در تمرینات باشد اما او برای صربستان طلا گرفت. بنا کم زحمت 
نکشــیده و از نظر نتیجه کارنامه بدی ندارد اما فرصت باید برای همه باشــد. ما 
ســرمربی داشتیم هر زمان به مسابقات رفته اوت شــده اما باز هم در تیم ملی 

بوده است.
ایران ورزشی: چرا فدراسیون از بنا حمایت نمی کند؟ 

محسن وظیفه، کشتی نویس روزنامه ایران ورزشی نوشت: می گویند 
محمد بنا نباشد ما باشیم اما نمی گویند که خودشان وقتی که بودند چه کردند 
و یا وقتی نبودند و در کشــورهای دیگر مربیگری کردند، چه خروجی داشتند. 
البته بدیهی است که وقتی درخت روی زمین بیفتد تبر به دست هم زیاد  شود 
اما در این میان عجیب اســت که چرا فدراســیون کشتی سیاست سکوت را در 
پیش گرفته اســت. حمایت از مربی که بهترین نتیجه تاریخ را کســب می کند، 
هنر نیست. وقتی یک تیم نتیجه می گیرد هزار تا صاحب پیدا می کند. مهم موقع 
شکست است که فدراسیون پشت کادرفنی در بیاید و بگوید ما بهترین مربی دنیا 

را داریم و به او اعتماد داریم.
مهر: این شکست نقطه پایان بنا در عرصه مربیگری بود!

خبرگزاری مهر نوشــت: به هر حال با توجه به تجربیــات قبلی از رفتار 
آقــای خاص که میانه خوبی با شــنیدن انتقاد ندارد این بــار هم باید منتظر از 
دســترس خارج شــدن محمد بنا به محــض ورود به ایران باشــیم. اما این بار 
وضعیت فرق می کند و خیلی از اهالی کشــتی موافق با رفتن او هستند، به ویژه 
متولیان فدراســیون کشــتی که از هیچ حمایتی از این تیم دریغ نکردند و حالا 
باید پاسخگوی نتایج ضعیف بنا و تیمش باشند. آنچه مسلم است شکست بنا و 
همکارانش در بلگراد می تواند نقطه پایان او در عرصه سرمربیگری تیم ملی باشد 

که بر خلاف موارد قبلی، اکثر اهالی و متولیان کشتی هم منتظر آن هستند.

زهرانعمتیبهآلمانرفت

زهرا نعمتی، پاراکماندار پرافتخار کشــورمان برای شرکت در اولین نشست 
رسمی شورای ورزشکاران کمیته بین المللی پارالمپیک عازم آلمان شد.

به گزارش ایســنا، اولین نشست رسمی شورای ورزشکاران IPC با ترکیب 
جدید، متشــکل از ۶ عضو از ورزشــکاران رشته های تابســتانی و ۳ عضو از 
ورزشکاران رشته های زمستانی در شهر بن، مقر کمیته بین المللی پارالمپیک 

برگزار می شود.
این نشســت طی روزهای 24 تا 2۶ شهریور ماه با حضور ورزشکاران عضو 
شــورا و نیز مســئولان بخش های مختلف IPC برگزار و طی آن گزارشی از 

برنامه های آتی این شورا ارائه خواهد شد.
هم چنین درباره برنامه های ســال آینده میلادی این شــورا و هم سو بودن 
آن ها با استراتژی های کمیته بین المللی پارالمپیک، بحث و تبادل نظر می شود.

زهرا نعمتی، اولین ورزشــکار پارالمپیکی ایرانی اســت که موفق شــده به 
شورای ورزشکاران کمیته بین المللی پارالمپیک راه یابد.

وی در جریــان انتخاباتی که در حین برگزاری بازی های پارالمپیک توکیو 
2020 انجام شــد، با کســب آرای مورد نیاز توانست به عنوان یکی از اعضای 

شورای ۹ نفره ورزشکاران IPC انتخاب شود.

نگاه

خبر

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در بازگشت 
به ایران گفت: احساس می کنم به خانه برگشتم 
و این بهترین احساس است. به گزارش ایسنا، 
کارلوس کی روش، ســرمربی تیم ملی فوتبال 
ایران پس از ورود به تهران در جمع خبرنگاران 
گفت: در درجه اول تشکر می کنم که به خاطر 
من به فرودگاه آمدید. احساس می کنم به خانه 

برگشتم و این بهترین احساس است.
وی ادامه داد: امیدوارم کاری که می خواهیم 

با هم بکنیم، آرزوی ایرانیها را برآورده کند.
کی روش اظهــار کرد: خطاب بــه تمامی 
هواداران، فدراســیون فوتبال، هیات رئیسه و 

رئیس فدراسیون فقط میگویم، خیلی ممنون.
تیم فوتبال ایران اردوی خود را برای دیدار 
برابر اروگوئه و سنگال با حضور سرمربی جدید 
آغاز کرد. برخورد کارلوس کی روش با خبرنگاران 
و هواداران فراتر از انتظار همه کســانی بود که 
شــب را برای دیدار با او سپری کرده بودند. در 
گرگ و میش آسمان پایتخت، یکی از کارکنان 
فرودگاه امام خمینی در حالی که شور و شوق 
بسیاری برای ادای جملات خود داشت، اعلام 
کرد: کی روش وارد ایران شده است. این لحظه 
ویژه برای خبرنگارانی بود که به توصیه حراست 
فدراسیون فوتبال برای عدم حضور در فرودگاه 
کوچک ترین توجهی نشــان ندادند و از بامداد 
چهارشــنبه راهی منطقه ای در خارج از تهران 
شدند تا ورود کارلوس کی روش به ایران را ثبت 

کننــد. گمانه زنی در مورد زمان ورود کی روش 
بســیار بود اما منابع معتبر خبر می دادند که 
ســرمربی پرتغالی بین ســاعات ۵ تا ۶ صبح 
وارد ایران خواهد شد. با این وجود خبرنگاران 
میدانی فوتبال ایران از ساعت 2-۳ بامداد خود 
را کم کم به فرودگاه رســاندند تا تمام شــب 
را در انتظار حضور ســرمربی جدید تیم ملی 
بگذرانند. پس از انتخاب کارلوس کی روش به 
عنوان ســرمربی جدید تیم ملی فوتبال ایران، 
نام 2۶ بازیکن اعلام شد تاخودشان  را در هتل 
المپیک به کادر فنــی معرفی کنند. بازیکنان 
در هتل المپیک حاضر شدند و بعد از دریافت 
البسته تمرین، به اتاق های خود رفتند. در بین 
برخی بازیکنان نظیر ســید حسین حسینی و 
مهدی مهدی پور کمی دیرتر از سایرین خود را 
به هتل رســاندند. کارلوس کی روش هم که به 
تهران رسید، بعد از جلسه با مدیران فدراسیون 
فوتبال در مرکز ملی فوتبال، در هتل حاضر شد 
تا با اعضای تیم نهار را صرف کند. سرمربی تیم 
ملی بعد از حضور در هتل خوش و بش جالبی 
با مرتضی پورعلی گنجی و سید حسین حسینی 
داشت و بلافاصله وارد سالن رستوران هتل شد 
و مورد استقبال ســایر ملی پوشان قرار گرفت. 
طبق برنامه از پیش تعیین شده، تیم ملی هفته 
آینده عازم اتریش می شود تا در این کشور در 
جریان دو دیدار دوســتانه به مصاف اروگوئه و 

سنگال برود.

محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال در گفت وگو 
با ورزش ســه در مورد ابهامات پیرامون آینده بهروز عطایی 

توضیح داد.
به گزارش »ورزش ســه«، اگرچه باید اعتراف کنیم که 
تیم ملی والیبال ایــران همچنان با قدرت های اول دنیا در 

این ورزش فاصله دارد اما با این وجود در مسابقات قهرمانی 
جهان انتظارات بیشتری از تیم بهروز عطایی وجود داشت.

شاید هیچ کس این انتظار را نداشت که تیم ملی والیبال 
ایران بتواند در مرحله یک هشــتم نهایی پرافتخارترین تیم 
دنیا یعنی برزیل را شکســت دهد اما دوســت داشتیم که 

عملکرد به مراتب بهتری در مقابل این تیم ارائه دهیم. حتی 
قبل تر از آن انتظار می رفت که شاگردان عطایی با شکست 
هلند به عنوان صدرنشین صعود کنند تا در مرحله بعدی کار 

راحت تری داشته باشند اما این اتفاق رخ نداد.
اما بهــروز عطایی بعد از حدود یــک دهه که تیم ملی 
والیبال ایران توسط سرمربیان خارجی هدایت می شد، این 
وظیفه مهم را برعهده گرفت. عملکرد ملی پوشان در رقابت 
های آســیایی و بعد لیگ ملت ها قابل قبول بود اما حذف 
از قهرمانی جهان باعث شــد که خیلی زود انتقادات از این 
سرمربی ایرانی به اوج خود برسد. این انتقادات تا جایی پیش 
رفته که حالا بســیاری معتقدند که تیم ملی برای موفقیت 
در رقابــت های انتخابی المپیک به تقویت و حتی تغییر در 
کادر فنی خود احتیاج دارد. البته بخش قابل توجهی از این 
انتقادات و عقاید افراطی اســت چراکــه عطایی قطعاً برای 

اثبات توانایی های خود به زمان بیشتری احتیاج دارد.
محمدرضــا داورزنی، رئیــس فدراســیون والیبال، در 
مصاحبه ای که با ورزش سه انجام داده به این ابهام بزرگ در 
مورد آینده بهروز عطایی پاسخ داده و تمام شایعات پیرامون 
احتمال تغییرات در کادر فنی تیم ملی را رد کرده اســت. 

رئیس فدراســیون والیبال در گفت وگو با ورزش سه که به 
زودی نسخه کامل آن منتشر خواهد شد، حمایت کامل خود 

را از سرمربی ایرانی تیم ملی اعلام کرده است.
داورزنــی در این مصاحبه تاکید کرد که نمی توان تنها با 
عملکرد شــش ماه، بهروز عطایی را مورد قضاوت قرار داد و 
بگوییــم که با حذف از قهرمانی جهان ســریع برویم و یک 

مربی اروپایی بیاوریم.
داورزنــی قویا تاکید کرد که عطایی به زمان بیشــتری 
احتیــاج دارد و بایــد مانند مربیان خارجی مثل ولاســکو 
یک فرصت 2+2 ســاله در اختیار او قرار داده شــده است. 
محمدرضا داورزنــی، در بخش دیگری از صحبت های خود 
تاکید کرد که امکان دارد نیمکت تیم ملی به تقویت احتیاج 

داشته باشد.
به این معنا که احتمالاً شــاهد ایــن خواهیم بود که در 
ماه های آینده فدراسیون والیبال با یک مربی خوب خارجی 
به توافق رســیده تا او در کنار عطایی و به عنوان دستیارش 
قرار بگیرد؛ اتفاقی که می تواند یک کمک ویژه در راه صعود 
ایــران به المپیک پاریس باشــد و قطعاً عطایــی نیز از آن 

استقبال خواهد کرد.

از نگاه یک سایت فرانسوی، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران در 
بین 1۵ مهاجم برتر جام جهانی 2022 قطر قرار دارد.

به گزارش ایسنا و به نقل از سایت فرانسوی ۹0min، جام 

جهانی 2022 قطر تقریبا دو ماه دیگر شــروع می شــود و به 
همین خاطر در گزارشی بهترین مهاجمان این دوره از رقابت ها 

را مورد بررسی قرار می دهیم.

1۵- سردار آزمون )ایران(
او ســتاره ایران اســت! ســردار آزمون که اکنون بازیکن 
بایرلورکوزن اســت تلاش خواهد کرد تا راه گل زدن را به تیم 
ملی نشان دهد. این مهاجم 27 ساله در اکثر بازی های مهم تیم 
ملی خود توانسته است در گلزنی نقش خوبی از خود ایفا کند. 

او تا کنون در ۶0 بازی ملی 40 گل زده است.
باید اعتراف کرد که ایران جزو تیم هایی که شــانس بالایی 
برای صعود به دور بعدی دارند نیست ولی اگر سردار آزمون در 
فرم عالی باشــد به خوبی می تواند تاثیر زیادی در بازی ایران 

داشته باشد و باعث امیدواری مردم کشورش شود.  
14- جاناتان دیوید )کانادا(

1۳- تامی آبراهام )انگلیس(
عملکرد خوب او با آ اس رم به او اجازه می دهد تا به تیم ملی 
انگلیس دعوت شود. تامی آبراهام می تواند امید اصلی تیمش 
در جام جهانی باشــد. این هری کین است که گزینه اول تیم 
ملی انگلیس در جام جهانی است ولی می توان انتظار داشت که 
تامی آبراهام نیز در کنار او در ترکیب قرار گیرد. تامی آبراهام 

می تواند یک سلاح تهاجمی خوب برای انگلیس باشد.

12- دوسان ولاهوویچ )صربستان(
11- ممفیس دپای )هلند(
10- داروین نونیز )اروگوئه(

۹- لائوتارو مارتینز )آرژانتین(
۸- گابریل ژسوس )برزیل(
7- روملو لوکاکو )بلژیک(

۶-توماس مولر )آلمان(
۵- کریستیانو رونالدو )پرتغال(

4- هری کین )انگلیس(
هری کین کاپیتان تیم ملی انگلیــس آرزو دارد قهرمانی 
دوم در جام جهانی را برای کشــورش به دست بیاورد. او  یک 
نسل طلایی همراه خود خواهد داشت. این مهاجم اغلب با سه 
شــیر بسیار موثر بوده است. او تنها در 7۳ بازی نزدیک به ۵0 
گل زده دارد. او یکی از بزرگ ترین ستاره های این جام جهانی 

خواهد بود.
۳- روبرت لواندوفسکی )لهستان(

2- نیمار )برزیل(
1- کریم بنزما )فرانسه(

کی روش: به خانه برگشتم؛ امیدوارم آرزوهای ایران را برآورده کنم

وضعیتسرمربیتیمملیوالیبالمشخصشد

سردارآزموندربین۱۵مهاجمبرترجامجهانیقطر

اندی کارول، مهاجم ملی پوش سابق انگلیس، انتقال به 
تیم ایرانی تراکتور را رد کرد.

به گزارش ایســنا ، تیم فوتبال تراکتور تبریز که در لیگ 
برتر خلیج فارس بازی می کند، با پیشــنهاد قراردادی یک 
ســاله به ارزش حدود 20 هزار پوند در هفته )معادل ۶۶0 
میلیــون تومان در هفته و حدود ۳2 میلیارد تومان در یک 
ســال( به دنبال مهاجم ســابق لیورپول و وستهام بود ولی 
کارول این پیشــنهاد را رد کرد و حاضر بازی حضور در تیم 

تراکتور نشد.
کارول از زمان پایان حضور هفت ماهه اش در وست بروم 
در تابســتان، بدون باشگاه بوده است و هنوز نتوانسته است 

به تیم دیگری برود. 
تراکتــور در حال حاضر پس از دو برد، دو تســاوی و دو 
باخت در رده ششــم جدول رده بندی لیگ برتر ایران قرار 
دارد. آنتونی استوکس بازیکن سابق سلتیک و آرسنال پیش 
از این 1۳ مــاه را در تراکتور گذرانــد و حتی مدتی را نیز 
در تیم پرســپولیس سپری کرد. این باشــگاه نام خود را از 

شرکت تراکتورســازی ایران گرفته است که این تیم را در 
سال 1۹70 تأسیس کرد و دو بار قهرمان جام حذفی شده 
اســت که در سال های 20-201۹ و 14-201۳ بوده است. 
این تنها موفقیت باشــگاهی است که تنها دو بار به مرحله 
حذفی لیگ قهرمانان آسیا رسیده و نتوانسته چالشی برای 
پرســپولیس در لیگ برتر خلیج فارس باشد که پنج عنوان 
از شــش عنوان اخیر را کســب کرده است. تراکتور یکی از 
موفق ترین باشــگاه های تبریز، قطب اقتصادی شمال غرب 

ایران است که بیش از 1.7 میلیون نفر جمعیت دارد.
همچنین جان توشاک، ســرمربی ولزی که هدایت تیم 
هایی مانند رئال مادرید، اسپورتینگ، ولز و رئال سوسیداد را 
برعهده داشته است نیز برای مدتی حضور در فوتبال ایران 
را تجربه کرد. با این حال، علی رغم رزومه نسبتا درخشانش، 
توشــاک تنها هفت بازی را در تراکتور دوام آورد و با رکورد 
ضعیف دو برد، ســه تســاوی و یک حــذف از جام حذفی  
این تیم را ترک کرد. کارول ۳۳ ســاله از فصل 201۶-17 

نتوانسته است در یک فصل بیش از ۵ گل به ثمر رساند. 

پیشنهاد۳۲میلیاردیتراکتوربهمهاجمسابقلیورپول!

ملی پوشــان تیم ملی پارادوومیدانی کشورمان از امروز 
رقابت های خود را در مراکش آغاز می کنند.

به گزارش فارس، تیم ملی پارادوومیدانی کشورمان 1۸ 
شهریور ماه به منظور شــرکت در رقابت های جایزه بزرگ 

مراکش راهی این کشور شدند.
ملی پوشــان ایران از روز 1۹تا 2۳  شهریور ماه تمرینات 
و کلاس بندی های خود را پشت سر گذاشتند  قرار است با 

حریفان خود به رقابت بپردازند.
در این رقابت ها کشــورهای قابــل توجهی مانند برزیل، 
لیتوانی،کلمبیا، مراکش و چند کشــور  مطرح دیگر حضور 
دارند و به دلیل نبودن تورنمنت بین المللی تا پایان ســال 
2022 اغلــب کشــور های نــام دار برای رقابت پــا به این 

مسابقات گذاشته اند.
 وضعیت ملی پوشــان پیش از شروع این رقابت ها بسیار 
خوب اســت و تمرینات را به مــدت ۳ روز به خوبی دنبال 

کرده اند و آماده رقابت با حریفان خود هستند.
این مسابقات از 24 تا 2۶  شهریورماه برگزار خواهد شد 

و ارتقا رنکینگ برای ملی پوشان در این رقابت ها بسیار حائز 
اهمیت اســت چرا این مســابقات پس از گذشت حدود 1 
یک سال از پارالمپیک توکیو برگزار می شود و اولین میدان 
رســمی و بین المللی دو و میدانی کاران محسوب می شود. 
ملی پوشــان در حاضر شرایط بســیار خوبی دارند و برای 

کسب مدال خوش رنگ طلا رقابت خواهند کرد.
ایران در این رقابت ها  11 ورزشکار در بخش جانبازان و 
معلولین و ۸ ورزشکار در بخش کم بینا و نابینا حضور دارد. 
حامد امیری، ســعید افروز، امان اله پاپی، محمدحسین 
مهدیــون، علی اصغــر جوانمردی، حســن دهقانی، فاطمه 
منوچهری، الناز دارابیان، هاشــمیه متقیان، آتنا محمدی ها 
11 ورزشکاری هستند که در بخش جانبازان و معلولین به 

مسابقات جایزه بزرگ مراکش اعزام شده اند.
هاجر صفرزاده، حکیمه گودرزی، امیر خســروانی، امید 
ظریف، مهدی اولاد، ســامان پاکبــاز، علی پیروج و مهرداد 
مرادی ۸ ورزشکار نابینا و کم بینا اعزامی به مسابقات جایزه 

بزرگ مراکش هستند.

آخرینوضعیتملیپوشانپارادوومیدانیپیشازرقابتهایمراکش


